
Na Dobrovi letos niso držali križem rok
Letošnje leto v krajevni skupnosti Dobrova končuje

z iztržkom, ki bi ga lahko primerjali le z najbolj delovni-
mi leti. Poleg pridobitve novih proslorov na podstrešju
zadružnega doma (o tem več v posebnem zapisu), je bil
letos zgrajen tudi nov most čez Gradaščico (pod Selomi,
z njim pa nova. kakih 500 metrov dolga dovozna cesta na
Selo, kjer so večidel sredslev prispevali krajani sami. Ta
most je pred tem že služil na avtocesti Ljubljana-Zagreb
(blizu Grosuplja) in je bil na Gradaščico dejansko le
prestavljen. Pri tem je Dobrovčanom izdatno pomagala
tudi Skupnost ža ceste Slovenije.

V delovno kroniko letošnjega leta bodo prav tako
lahko zapisali tudi asfaltiranje in ureditev cestc na Hruše-
vo (skozi Šujico). asfaltiranje ceste na Šujici, obeta pa se
iudi asfall na stari cesti skozi Gabrje in na kakih 600
metrov cestišč v Brezju Tudi tu so kajpada precej sred-
stev (pa tudi z delom) prispevali krajani. del denarja pa je
primaknila Komunalna skupnost Ijubljanskih občin. V le-
tošnjem letu so načrtovali tudi ureditev ccste skozi Že-

'rovnikovgraben. a se je zatakoilo isavoljo -nettMerih

posameznikov; prav zato gradnja tu napreduje le po
polževo.

Med komunalnimi izboljšavami naj omenimo še prido-
bitev javne razsvetljave v Gabrju in osvetlitev farnc
cerkve na Dobrovi in podružnične cerkve v Brazju. Od-
prt je bil tudi nov gasilski dom na Hruševu. gradnja
gasilskega doma na Dobrovi pa je v sklepni fazi. Vse bolj
urejeno in posodobljeno postaja tudi športno igrišče
v Gabrju. odprta je (že od spomladi) nova zasebna
trgovina v Podsmreki, pripravljen pa je že tudi prostor za
zasebno pizzerijo s slaščiiarno in trgovino z gradbenim

.materialom na Dobrovi.
Gradnja mrliške vežice zraven dobrovske cerkve je lik

pred zaključkom. Zdaj urejajo pokriti poslovni prostor.
Računajo. da bo vežica odprta spomladi.

Kar zadeva preskrbo z vodo. je na Dobrovi stekla
gradnja novega vodnega rezervoarja (s kapaciteto 50
kubičnih metrov). s katerim naj bi krili porabo v konicah.
To je zlasti ob petkih in sobotah. ko Ijudje porabijo

" ttajv^eč vode. V pripravi pa je tiidi pridobitev gfadbene
dokumentacije zat vod™ sistem »»Osredku. Tanvsicer že
imajo zajetja, a brez rezervoafjev.'1' - <^->" ! / ' " i i ' i \

»Kakorkoli vzamemo. smo lahko z letošnjim delovnim
programom zadovoljni. razen morda s telefonijo, kjer pa
pridemo na vrsto šele po izgradnji krimskega telefonske-
ga sistema. Ker pa se je la gradnja zavlekla. pač še nismo
prišli na vrsto.« ocenjuje zajetni svcženj lelos opravljenih
del predsednik sveta KS Dobrova Franc Maček.
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